
Zápisnica z 24. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Slivníku, 

konaného v náhradnom termíne dňa 12. augusta 2021 v kancelárii starostu obce 

 

Prítomní: 

 

starosta obce: Ing. Ján Michalko            

poslanci OZ: viď príloha k zápisnici – Prezenčná listina 

                                                                

Program – podľa pozvánky  

 

K bodu: 1. Otvorenie, schválenie programu: 

 

- starosta obce otvoril 24. rokovanie OZ o 18:35 a privítal prítomných 

- starosta skonštatoval, že 06. 08. 2021 bolo OZ uznášanianeschopné, nakoľko  

zo 7 poslancov boli prítomní len 3 poslanci OZ, preto starosta presunul  

24. rokovanie OZ na 12. august 2021 

- starosta obce konštatoval, že dnes /12. 08. 2021/ je OZ uznášaniaschopné, 

nakoľko zo 7 poslancov OZ je prítomných 5 poslancov OZ, čiže OZ  

je uznášaniaschopné, ospravedlnili sa dvaja poslanci OZ 

- starosta obce prečítal program rokovania a dal o ňom hlasovať 

- poslankyňa Janette Mackaničová mala dotaz, či poslanci OZ nemali dostať 

nové pozvánky s novým dátumom 

- starosta obce povedal, že program sa nemenil 

- hlavný kontrolór Ing. František Feďák povedal, že čo sa týka zákona 369-ky, 

minimálne 3 dni pred zasadnutím mala visieť na úradnej tabuli a na webovom 

sídle obce pozvánka, ale záleží to od poslancov, či to schvália, či rokujú alebo 

nerokujú, či sú uznášaniaschopní, momentálne boli, ale ten bod zákona,  

že to nebolo zverejnené 3 dni, nebol dodržaný – je to kvôli informovanosti 

verejnosti, lebo každá schôdza OZ je verejná 

- starosta obce prečítal uznesenie /UZN/ č. 1/24/2021 – OZ schvaľuje program 

rokovania OZ – 4 poslanci boli za, 1 sa zdržal 

 

K bodu: 2.Voľba návrhovej komisie, určenie zapisovateľa a overovateľov     

              zápisnice: 

 

- starosta navrhol do návrhovej komisie poslancov Juraja Migeľa a Janette 

Mackaničovú, prečítal UZN č. 2/24/2021 – OZ volí návrhovú komisiu 

v zložení Juraj Migeľ a Janette Mackaničová a dal o tom hlasovať – za boli  

4 poslanci OZ, 1 sa zdržal 

- starosta určil za zapisovateľku Máriu Topolčányiovú, administratívnu 

pracovníčku obecného úradu a za overovateľov zápisnice určil poslancov  

Ignáca Kotosa a Milana Nováka  

- starosta prečítal UZN č. 3/24/2021 – OZ berie na vedomie, že starosta určil  



za zapisovateľa Máriu Topolčányiovú, administratívnu pracovníčku obecného 

úradu Obce Slivník a za overovateľov zápisnice poslancov Ignáca Kotosa 

a Milana Nováka a dal o tom hlasovať – za boli 4 poslanci OZ, 1 sa zdržal 

 

K bodu: 3. Kontrola uznesení a správa o činnosti OÚ od predchádzajúceho 

    zasadnutia OZ: 

 

- starosta obce konštatoval, že od posledného zasadnutia /14. 05. 2021/  

bolo plnenie uznesení nasledovné: 

- uznesenie /UZN/ č. 1/22/2021 – bol ním schválený program rokovania OZ 

- UZN č. 2/22/2021 a UZN č. 3/22/2021 – boli splnené, ich plnenie vyplývalo 

priamo zo schválenia 

- UZN č. 4/22/2021 – bola ním zobraná Správa o činnosti na vedomie 

- UZN č. 5/22/2021 – bola ním zobraná Správa o kontrolnej činnosti  

na vedomie 

- UZN č. 6/22/2021 – bolo ním zobrané na vedomie stanovisko hlavného 

kontrolóra k Záverečnému účtu obce 

 - UZN č. 7/22/2021 – bol ním schválený Záverečný účet obce 

- UZN č. 8/22/2021 – bola ním zobraná na vedomie informácia o riešení 

obecnej televízie  

- UZN č. 9/22/2021 – bolo ním schválené Rozpočtové opatrenie č. 1/2021 

- UZN č. 10/22/2021 – priebežne sa plní – bola urobená výzva na cenovú 

ponuku na predkladanie žiadosti o nenávratné finančné prostriedky – najlepšiu 

cenovú ponuku zaslala spoločnosť ULTIMA RATIO 

- UZN č. 11/22/2021 – bol ním schválený návrh plánu kontrolnej činnosti 

na II. polrok 2021 

- UZN č. 12/22/2021 – toto uznesenie zatiaľ nebolo splnené, so zriadením Izby 

ľudových tradícií sa ešte nezačalo 

- UZN č. 13/22/2021 – zatiaľ nie je splnené, cestnú zábranu na Kostolnej ulici 

sme zatiaľ neriešili 

- starosta prečítal plnenie uznesení aj z mimoriadneho 23. rokovania OZ,  

ktoré sa konalo dňa 13. 07. 2021 – ich plnenie bolo nasledovné: 

- UZN č. 1/23/2021 – bol ním schválený program rokovania OZ 

- UZN č. 2/23/2021 a UZN č. 3/23/2021 – boli splnené, ich plnenie vyplývalo 

priamo zo schválenia 

- UZN č. 4/23/2021 – je v štádiu plnenia – Obecný deň bude 22. 08. 2021 

- UZN č. 5/23/2021 – bolo splnené, stanovisko bolo zaslané v určenom termíne 

na Úrad vlády 

- UZN č. 6/23/2021 – bola ním zobraná na vedomie Správa nezávislého 

auditora o výsledkoch overenia  účtovnej závierky k 31. 12. 2020 

- následne starosta prečítal Správu o činnosti OÚ za uvedené obdobie 

- po jej prečítaní sa spýtal poslancov OZ, či má k tomu niekto nejaké dotazy 

- poslanec Juraj Migeľ mal dotaz, či je v obci hotový internet 

- starosta obce povedal, že káble sú zatiaľ natiahnuté na Kalšanskej a Parádnej 

ulici a že pracovníci firmy boli na Morave, kde si boli vyzdvihnúť svoje veci 



po tornáde, keď skončia tam, tak prídu do obce  

- starosta obce prečítal UZN č. 4/24/2021 – OZ berie na vedomie kontrolu 

uznesení a správu o činnosti od posledného rokovania OZ – za boli 4 poslanci 

OZ, 1 sa zdržal 

 

K bodu: 4. Rozpočtové opatrenie č. 2/2021 

- starosta konštatoval, že rozpočtové opatrenie /RO/ pripravil spolu s hlavným  

kontrolórom a poslanci OZ ho mali zaslaný v e-mailoch 

- starosta povedal, že v rezervnom fonde je 18.181,- €, ktoré ak chceme použiť 

do konca roka 2021, v zmysle zákona to má byť obecným zastupiteľstvom 

schválené do konca augusta 

- starosta obce vyzval hlavného kontrolóra /HK/ Ing. Feďáka, aby sa k tomu 

vyjadril – HK konštatoval, že čo sa týka RO, RO č. 2/2021 je v súlade  

so zákonom 

- HK ďalej povedal, že peňažné prostriedky sa použijú na kapitálové výdavky, 

čiže na Rekonštrukciu chodníka na Vyšnej ulici a zbytok sa použije na splátku 

úveru dlhodobého 

- HK ešte podotkol, že kvôli COVID-ovej situácii do konca r. 2021 zákon 

dovoľuje využiť prostriedky rezervného fondu aj na bežné výdavky v prípade 

núdze, keď nebude dostatok prostriedkov na bežnom účte na chod úradu,  

tak je možnosť použiť tieto prostriedky rezervného fondu aj na krytie 

výdavkov bežného rozpočtu 

- starosta obce povedal, že tie prostriedky, ktoré môžme použiť, tak vlastne  

keď sme zostavovali rozpočet, tak by nám to nevychádzalo, vedeli sme,  

že ideme do tej akcie, že chceme urobiť priekopu na Vyšnej ulici – doplatenie 

sumy 2.951,- € a zbytok na splatenie úveru dlhodobého, poprípade,  

ak to situácia dovolí, tak sa budeme musieť k tomu vrátiť, ale čo sa týka 

v rámci presunu položiek 

- starosta obce mal vyzval poslancov, či má niekto niečo k tomuto 

bodu 

- poslanec Milan Novák prízvukoval na to, že keď je možnosť s tými 

prostriedkami robiť, tak ako obec súrne potrebuje, treba ich do poslednej  

chvíle nechať alebo riešiť nejaké tie svoje problémy a ak by niečo vyskočilo, 

tak sa použijú tie prostriedky, keď nie, tak na ten úver – doporučil  

by prehodnotiť, aké sú úverové zaťaženia k tomuto úveru, čo teraz beží,  

alebo aké sú teraz úrokové sadzby v tomto čase, alebo aké budú ku koncu roka, 

keď sa o tom bude rozhodovať  

- starosta obce povedal, že tým bolo povedané, že opatrenie bude schválené  

do konca augusta – bude splnená podmienka podľa zákona – v rámci presunu 

položiek ju už potom môžeme buď v septembri alebo v novembri presunúť 

tam, kde nás to bude viac tlačiť 

- poslanec Milan Novák poznamenal, že keď sa nepoužijú niekde, bude mať 

obec prostriedkov dosť, nebudú peniaze potrebné z tohto fondu, potom pri inej 

sume prehodnotiť, aké je zaťaženie terajšieho úveru a aké by bolo v budúcnosti 



- hlavný kontrolór povedal, že zatiaľ je to návrh RO a ak bude schválené,  

v prípade presunu položiek alebo keď sa nesplatí, nič sa nedeje – ide len  

o zapojenie peňažných prostriedkov do rozpočtu 

- starosta obce mal otázku, či má ešte k tomu niekto niečo 

- poslanec Ignác Kotos poznamenal, o aký chodník na Vyšnej ulici ide – 

starosta po správnej poslancovej poznámke opraví slovo chodník na priekopu 

- starosta obce prečítal UZN č. 5/24/2021 – OZ schvaľuje Rozpočtové 

opatrenie č. 2/2021 a dal o tom hlasovať – za boli 4 poslanci OZ, 1 sa zdržal 

 

K bodu: 5. Prerokovanie návrhu zápisov do obecnej kroniky: 

  

- starosta obce konštatoval, že poslancom OZ poslal návrh – koncepciu obecnej 

kroniky /OK/ za r. 2020 e-mailom, každý mal možnosť si to pozrieť 

- starosta obce ohľadom kroniky konštatoval, čo sa schválilo, že tam má byť, 

to tam aj je 

- starosta obce vyzval poslancov, aby sa vyjadrili, aký majú návrh oni a otvoril 

k tomuto bodu rozpravu 

- poslankyňa Janette Mackaničová mala dotaz, že v obci boli zriadené zberné 

dvory a prečítala 11. bod Ochrana životného prostredia a potom mala otázku,  

či funguje zberný dvor – starosta odpovedal, že zatiaľ nie 

- starosta obce prečítal celé znenie tohto bodu a slovo dvor sa nahradí slovom 

stojiská – ide o zberné stojiská, nie o zberný dvor 

- starosta mal otázku, či má niekto k tomu ešte nejaký dotaz 

- poslankyňa Mackaničová mala dotaz na 7. bod Obchod a služby – odkedy 

funguje v obci Salón Oáza – starosta odpovedal, že od októbra 

– poslankyňa Mackaničová mala otázku, aký názov bol dovtedy, veď to 

funguje roky rokúce, možno aj 30 rokov, starosta povedal, že dovtedy to bolo 

bez názvu, poslankyňa Mackaničová povedala, že bolo potrebné napísať, že bol 

zmenený názov 

- starosta obce mal dotaz, či má ešte k tomuto bodu niekto nejaké postrehy 

- starosta obce navrhuje ten návrh kroniky dať so zmenami, ktoré OZ 

pripomienkovalo – poslankyňa Mackaničová povedala, že aj rozpísať  

tie pripomienky 

- starosta obce prečítal UZN č. 6/24/2021 – k tomuto bodu – OZ schvaľuje,  

že návrh zápisov bol prijatý so zmenami, ktoré OZ pripomienkovalo: 

- v bode 11. Ochrana životného prostredia nahradiť slovné spojenie  

ZBERNÝ DVOR slovným spojením ZBERNÉ STOJISKÁ 

- v bode 7. Obchod a služby – bol zmenený názov kozmetického salónu 

na Salón Oáza, dovtedy to bolo bez názvu - za boli 4 poslanci OZ,  

1 sa zdržal  

 

K bodu: 6. Informácia o pripravenosti akcie “Deň obce“: 

 

- starosta obce konštatoval, že k tomuto bodu sa prijalo uznesenie na minulom 

riadnom zasadnutí OZ - Obecný deň bude 22. 08. 2021 /nedeľa/ 



- starosta povedal, čo je pripravené a ako to bude prebiehať – prečítal program 

pozvánky 

- svätá omša bude vonku v amfiteátri o 11:00 hod, ktorá by sa v prípade zlého 

počasia konala v rímskokatolíckom kostole, gréckokatolícky duchovný otec 

sa ospravedlnil 

- pre deti bude pripravený skákací hrad, o 12:30 hod s učiteľkami 

a mládežníkmi bude maľovanie na tvár, kreslenie 

- občerstvenie zabezpečí p. Kubica – pivo a kofolu 

- bude sa variť poľovnícky guľáš a guľáš s PARTIOU 

- ošípanú dostane obec ako sponzorský dar zo Zemplínskej Teplice  

- stravu pre účastníkov zabezpečí TIP-TOP catering 

- o 15:00 hodine bude slávnostné otvorenie, vystúpia folklórne skupiny  

FS Slivničan zo Slivníka, Parobci z Dvorianok a ĽS Trebišovčan z Trebišova, 

o 17:00 hodine má vystúpiť FS Vargovčan a ľudový rozprávač Jožko Jožka 

z Hanušoviec nad Topľou a o 18:30 bude zábava pre mladých do tej 22:00, 

22:30 hod 

- starosta obce povedal, že čo sa týka COVID-ových opatrení, tak trebišovský 

okres je od 16. do 22. augusta 2021 v zelenej farbe a je hodnotený ako okres, 

kde platia pravidlá, že pre vonkajšie podujatia platí, že v interiéri sa ich môže 

zúčastniť do 500 účastníkov a v exteriéri do 1000 účastníkov 

- čo sa týka konzumácie jedla a nápojov – je to bez obmedzení – starosta 

skonštatoval, že sme to stihli v zelenej farbe 

- poslankyňa Mackaničová mala dotaz ohľadom zbierania údajov  

od účastníkov – starosta jej povedal, že akcia je vonku, zber údajov  

nie je potrebný 

- starosta obce povedal, že zabíjačka by sa konala vo štvrtok /19. 08. 2021/ 

a zároveň skonštatoval, že má finančné prostriedky od sponzorov – dačo  

sa bude financovať sponzorsky, dačo z obecného; v čase COVID-u aspoň 

takáto akcia 

- starosta obce prečítal UZN č. 7/24/2021 – k tomuto bodu – OZ berie  

na vedomie informáciu o pripravenosti Obecného dňa - za boli 4 poslanci OZ,  

1 sa zdržal  

 

K bodu: 7. Osuheď – akcia na 15. september 2021: 

 

- starosta konštatoval, že termín Osuhedi sa prekrýva s termínom príchodu 

pápeža Františka na Slovensko, čiže ľudia by pravdepodobne nešli do Košíc, 

ani do Prešova, ale sledovali by to v televízii  

- starosta sa opýtal poslancov, či chcú iný termín, ale týmto by sa nekonala 

akcia 15. 09. 2021, ale v inom termíne 

- poslanec Milan Novák – navrhuje presunúť to na iný termín – 15. september 

neprichádza do úvahy, urobiť akciu po 15. 09. 2021 a aká bude situácia 

ohľadom COVID-u 

- poslanec Ignác Kotos povedal, že to bude závisieť aj od počasia 



- starosta povedal, že buď v sobotu 18. 09. alebo 19. 09. - podľa situácie 

ohľadom COVID-u a počasia – tohto roku by mala byť gréckokatolícka služba 

- starosta prečítal UZN č. 8/24/2021 – OZ schvaľuje akciu na Osuhedi  

18. 09. 2021, poprípade ako dovolí COVID-19 opatrenie – 4 poslanci OZ boli 

za, 1 sa zdržal 

 

K bodu: 8. Diskusia: 

 

 - starosta otvoril tento bod 

- poslanec Milan Novák mal otázku na poslankyňu Janette Mackaničovú, či oni 

teraz niečo porušili, či podľa nej OZ nejde podľa zákona, či bojkotuje 

rokovanie OZ  

– poslankyňa Mackaničová reagovala, že má právo zdržať sa hlasovania bez 

vysvetlenia – nie je to žiadne bojkotovanie – keby chcela zasadnutie OZ 

bojkovať, tak bude proti, ona sa len zdržala 

- hlavný kontrolór Ing. Feďák povedal, že pozvánka mala visieť 3 dni na 

úradnej tabuli a na webovom sídle – to je všetko, čo nebolo splnené, ďalej 

zákon hovorí, že nepozná opakované zasadnutie, pozná len rokovanie OZ, ale 

nič nebránilo tomu, aby rokovali, schôdza prebehla riadne, program bol 

schválený nadpolovičnou väčšinou, slobodná voľba každého poslanca; je 

to atypické, ak dávam námietku, za ktorú nezahlasujem 

- starosta obce sa vyjadril, ako k tomu došlo – pred týždňom bolo riadne 

zasadnutie OZ, pozvánka bola vyvesená – každého obvolal, len to nechcel 

nechávať na budúci týždeň, lebo keď bude akcia /Obecný deň/, aby sa všetko 

stihlo, aby nebolo toho naraz veľa, preto obvolal poslancov OZ, hlavne tých, 

ktorí majú zmeny – tí poslanci povedali, že rokovanie OZ môže byť vo štvrtok 

alebo v piatok, v piatok by boli o 2 menej ako dnes 

- ďalej starosta obce povedal, že poslanec Miloš Ferko mu poslal SMS, že 

dnešné zastupiteľstvo nie je podľa zákona a on sa takého zastupiteľstva 

nezúčastní - starosta sa vyjadril, že ľudia ho zvolili, aby ich zastupoval; ostatní 

sa zhodli, tak sa musíme aj sami medzi sebou trošku prispôsobiť, lebo máme 

zmenových poslancov, starosta si myslí, že sa nič také nestalo 

- poslanec Ignác Kotos sa spýtal, či sa poslanec Miloš Ferko ospravedlnil 

z neúčasti na minulom zasadnutí /06. 08. 2021/ 

- starosta povedal, že poslanec Ferko sa vyjadril, že dostal pozvánku až po 

zastupiteľstve a pritom starosta mu ju v utorok /v týždni konania riadneho 

zasadnutia OZ/ doručil, že mu ju oni nedoručili, to nie je jeho problém 

- následne starosta prečítal zápisnicu zo dňa 06. 08. 2021, kedy OZ nebolo 

uznášaniaschopné 

 

 

 

 

 

 



K bodu: 9. Záver:  

 

- starosta obce poďakoval prítomným za účasť a aktivitu na zasadnutí OZ  

a ukončil rokovanie OZ o 19:47 hod 

  

 

Zapisovateľ: 

 

Mária Topolčányiová  __________________________ 

 

Overovatelia zápisnice: 

 

Ignác Kotos  __________________________    

 

Milan Novák  __________________________                                                                                           

 

 

 

V Slivníku dňa 12. augusta 2021 

 

 

 

Ing. Ján Michalko 

                   starosta obce 

 


